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Saksliste: 
 
Oltedalshallen, endrede forutsetninger og framdrift 
Even Gjesdal orienterte om status for prosjekt Oltedalshallen og kostnadsøkning i den 
forbindelse.  
 
Konklusjon fra Statsforvalteren er ikke klar – statsforvalteren ønsker møte med kommunen for å 
få til en løsningsorientert dialog.  
 
Saken skal til politisk behandling 27. januar.  
 
Oppdatert informasjon om koronapandemien  
Ca 200 positive smittetilfeller så langt i år i Gjesdal.  
 
Vært en smittesituasjon på Solås. 9 beboere og ansatte har testet positivt. Alle beboere og 
ansatte har blitt testet. Smittede beboere er i isolasjon. God kontroll på situasjonen og normal 
drift. Også vært smitte i barne- og avlastningsboligen. 
 
Vaksine: Vaksinering fungerer godt. Settes ca 1000 doser hver uke. Ved utgangen av uke 3 har 
flesteparten over 45 fått tilbod om 3. dose.  
Drop in for 1. og 2. dose hver onsdag.  
Tilbudet på Kvadrat kan også benyttes av innbyggere frå Gjesdal.  
 
Fra 20. januar tilbyr Vitus Apotek vaksine for innbyggere i Gjesdal.  
 
God kontroll i skoler og barnehager. Litt smitte i skoler i løpet av julen og starten av januar. Alle 
barnehager har klart å opprettholde 9 timer drift. Bra at foreldre hjelper til med å hente barn 
tidlig.  
 
Kontinuitetsplaner: Alle avdelinger lager planer for drift ved ulike situasjoner. Planlegger for høyt 
sykefravær i tiden framover.  
 
Ukentlige beredskapsmøter med jærkommunene og internt i kommunen.  
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Melding om bruk av hastefullmakt kommer til kommunestyret i februar. Det ble gjort vedtak om 
tidlig skoleslutt for elever i Gjesdalskolen før jul på grunn av smittesituasjonen.  
 
Bruk av frivillige: 
Spørsmål om bruk av frivillige under pandemien – mange har meldt seg og mange har vært i 
arbeid. Bruk av frivillige både til utdeling av hurtigtester og vaksinering. Også brukt frivillige i 
barnehagene.  
 
Bruk og misbruk av fyrverkeri i Gjesdal – hva kan vi foreta oss? 
Flere hendelser på GUS med fyrverkeri innendørs. En av hendelsene ble politianmeldt. Foreldre 
oppfordret til å diskutere konsekvenser hjemme.  
 
Vi bør bruke litt tid for å vurdere flere ulike tiltak for å redusere misbruk av fyrverkeri. Saken bør 
legges til utvalg for kultur og samfunn.  
 
Gjennomføringen av politiske møter i koronaens tid – har dette fungert, og hvordan gjør 
vi det fremover? 
 
Digitale møter har stort sett fungert greit. Viktig at politikerne også har tatt del i dugnaden. 
Gjesdal har hatt flere digitale møter enn nabokommunene.  
 
Kommende møterunde – skal denne være digital eller med fysisk oppmøte? 
 
Signaler om at møterunden bør gå digitalt.   
 
Diverse samferdselssaker 
  
E39: Det jobbes på ulike nivå for å finne løsninger.  
 
FV506: Venter på mer informasjon vedr. dette.  
 
Brøyting i kommunen: Nye kontrakter og dette har medført litt innkjøringsproblemer 
 
FV450: Frøyland bru er ferdig og åpnet. Busstopp – ingen ny informasjon om dette. Restmidler 
på +- 15 millioner.  
 
Bergsura: Håper på statlige midler for rassikring. Fylket håper å få den til politisk behandling i 
neste møterunde. 
 
Frafjordtunellen: Folkemøter før jul. Oppstart og store utbedringer og trafikksikkerhetstiltak er 
satt i gang. Entreprenør er lydhøre til innbyggere i Frafjord.  
 
 
Info ved ordfører og kommunedirektør 
 
Gjesdallederen: 
Kick off for Gjesdallederen (lederutviklingsprogram) mandag 17.01 
 
Veterankontakt: 
Jøran Dahl er tilsatt som ny veterankontakt i 5% stilling. Oppgaver blir å ivareta og eventuelt 
støtte veteraner og deres familier som har behov for det.  
 
Studenter: 
Gjesdal kommune er svært åpne og glade for henvendelser fra studenter.  
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Studenter fra vernepleierutdanningen har sett på brukermedvirkning, spesielt i brukerrådet. 
Konklusjonen av dette arbeidet blir presentert i brukerrådet 20.1.22.  
 
Forsvarsbygg: 
Har hatt drøfting med Forsvarsbygg i forbindelse med deres innsigelser til planen. Prøver å få til 
en enighet med forsvarsbygg om skjøtsel av kystlynghei i dette området. Saken vil komme til 
politisk behandling. 
 
Ordførerens nyttårsmottakelse: 
Nyttårsmottakelsen ble digital i samarbeid med Gjesdalbuen. 
Ordfører, varaordfører og utvalgsleder kultur og samfunn delte ut prisene hjemme hos 
prisvinnerne.  
 
KS prosjekt 
Vi er med i prosjekt med KS for å effektivisere kommuneplanarbeidet.  
 
 
Eventuelt 
 
Strømstøtte:  
Frivilligheten faller utenfor offentlige støtteordninger.  
Det planlegges for en sak til formannskapet vedrørende dette.  
 
Lønnsutvalget: 
Lønnsutvalget har hatt flere oppgaver, blant annet fastsette kommunedirektørens og 
ledergruppens lønn. Nytt delegeringsreglement endrer praksis for fastsetting av denne lønna. 
Lønnsutvalget har derfor kun en oppgave igjen – fastsette kommunedirektørens lønn. Bør dette 
utvalget legges ned og ansvaret heller legges til et annet utvalg?   
Politisk ledergruppe støtter forslaget om å legge ned utvalget. Sak kommer til politisk 
behandling.  


